
MISKOLC MEGYEI JOGÚ VÁROS 
KÖZGYŰLÉSE

III-80.254-5/2014.

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlésének  2014. április 14.  napján 11.00 órai 
kezdettel,  a  Polgármesteri  Hivatal  Közgyűlési  termében  tartott  rendkívüli  nyílt 
üléséről.

Jelen     vannak:   Dr. Kriza Ákos polgármester, Bartha György, Bazin Géza, Benczés Miklós, 
Eperjesi Erika, Fedor Vilmos, Földesi Norbert, Gazdusné Pankucsi Katalin, 
Dr. Gonda Géza, Jakab Péter, Katona Ferenc, Dr. Kiss János, Kovács 
Józsefné, Dr. Kovács László, Dr. Mokrai Mihály, Molnár Péter, Dr. Nánási-
Kocsis Norbert, Dr. Nehéz Károly, Pakusza Zoltán, Seresné Horváth 
Zsuzsanna, Dr. Simon Gábor, Szabó Sándor, Takács Gábor, Dr. Tompa 
Sándor, Varga Gergő, Dr. Zsiga Marcell képviselők

Később     érkezett:   Szegedi Márton, Soós Attila képviselők

Távol     maradt:  Fodor Zoltán képviselő

Tanácskozási     joggal     jelen     van:   Pfliegler Péter alpolgármester és Kiss Gábor 
alpolgármester

Meghívottak: Szélyes Domokos MIK Zrt. és Miskolci Városgazda Nonprofit Kft., Devecz 
Miklós MVK Zrt., Üszögh Lajos MIVIZ Kft., Móricz József MIHŐ Kft., 
Dr. Schweickhardt Gyula MIVIKÖ Miskolc Kft., Perecsenyi Attila Régió 
Park Miskolc Kft.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszönti a megjelenteket, a sajtó képviselőit és a 
tanácskozási joggal jelen lévő nemzetiségi önkormányzati elnököket. 
Megállapítja, hogy a jelenléti ív lezárásáig a 29 főből megjelent 26 fő, így a közgyűlés 
határozatképes, melyet megnyit. Tanácskozási joggal részt vesznek Pfliegler Péter és Kiss 
Gábor alpolgármester urak. 

Szomorú kötelességének tesz eleget, amikor tájékoztatja a megjelenteket, hogy a Miskolci 
Görög Nemzetiségi Önkormányzat volt elnök asszonya 2014. március 22-én, 79 éves 
korában elhunyt. Harsányi Józsefné elkötelezetten képviselte a nagyszámú görög közösséget 
és fiatalos lendülettel látta el tisztségét betegsége megállapításáig. 2013 decemberében adta 
át a vezetést utódjának, de haláláig a Görög Nemzetiségi Önkormányzat vezetőségének tagja 
maradt. Kéri, hogy állva, csendben emlékezzenek meg Róla!

Egy perces néma felállással emlékeznek meg

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni a város polgárainak, hogy az április 6-i 
szavazáson részt vettek. Gratulál Csöbör Katalinnak és Dr. Varga Lászlónak a győzelemhez. 
Kiemelten fontosnak tartja a lendületes folytatást, kormányzati támogatással, különösen a 
közbiztonság tekintetében Diósgyőrben, valamint az Avason is. Miskolc eddig elért 
pozícióját meg fogják erősíteni a gazdaságfejlesztés, a munkahelyteremtés, és a 
közbiztonság területein. 
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A jó hírekről, kitüntetésekről is beszámol. Március 15-e alkalmából számos miskolci 
illetőségű személy kapott kitüntetést. Roósz Andrásnak, a Magyar Tudományos Akadémia 
rendes tagjának, a Miskolci Egyetem tanárának Széchenyi-díjat adományozott Áder János 
köztársasági elnök úr. Jurecskó László művészettörténész, a MissionArt Galéria Miskolc 
egyik tulajdonosa és vezetője, a Magyar Érdemrend Tisztikeresztjét vehette át Balog 
Zoltántól, az emberi erőforrások miniszterétől. Pásztorné Erdős Éva egyetemi docensnek, a 
Miskolci Egyetem Állam- és Jogtudományi Kar intézeti tanszékvezetőjének, a Magyar 
Arany Érdemkereszt polgári tagozata kitüntetést Navracsics Tibor miniszterelnök-helyettes 
adta át. Alakszai László a Megyei Kormányhivatal Egészségbiztosítási Pénztári 
Szakigazgatási Szervének igazgatója Miniszteri Elismerő Oklevelet kapott. Vasas István, az 
Észak-magyarországi Vízügyi Igazgatóság Vízrendezési és Társulati Osztály vezetője, a 
Magyar Ezüst Érdemkereszt polgári tagozatát vehette át Pintér Sándor belügyminiszter úrtól. 
Fábry Györgynek, a Miskolci Egyetem Gépészmérnöki és Informatikai Kar nyugalmazott 
egyetemi tanárának, Magyar Gazdaságért Díjat adományozott Varga Mihály 
nemzetgazdasági miniszter úr. Miniszteri Elismerő Oklevelet kapott Szalayné Ostorházi 
Mária a Nemzeti Adó- és Vámhivatal, Észak-magyarországi Regionális Adó 
Főigazgatóságának főigazgatója, Besenyei Andrásné a Mezőgazdasági és Vidékfejlesztési 
Hivatal, Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Kirendeltsége osztályvezetője, Karlowits-Juhász 
Tamás, Észak-magyarországi Környezetvédelmi és Természetvédelmi Felügyelőség 
ügyintézője. Jedlik Ányos-díjat vehetett át Raisz Iván, a kémiai tudomány kandidátusa, 
műszaki tudományi PhD, az Enviro-Pharm Kft. tulajdonos-ügyvezetője, a Miskolci Egyetem 
nyugalmazott oktatója és Babcsán Norbert, okleveles mérnök-fizikus, címzetes egyetemi 
docens, az Aluinvent Zrt. műszaki igazgatója. Lukács Eszter rendőr főtörzsőrmestert, a 
Miskolci Rendőrkapitányság Vasgyári Rendőrőrse, Rendészeti Alosztályának járőrét Pintér 
Sándor belügyminiszter rendőr zászlóssá nevezte ki. A Nemzeti Külgazdasági Hivatal 
(HITA) által, a kiemelkedő befektetői teljesítményeket nyújtó cégeknek, nyolc kategóriában 
kiosztott „az Év Befektetője”  díjat a Takata Safety Systems Hungary Kft. nyerte el. „A 
hónap beruházója” elismerést a Nemzetgazdasági Minisztérium adta át márciusban a Takata 
Safety Systems Hungary Kft. vezetőjének. A Turizmus Trend Iránytű 
marketingkommunikációs versenyén 1. helyezést ért el a Tourinform Miskolc, Miskolc Bolt, 
és a Miskolc Cafe, mely egységek a MIDMAR Nonprofit Kft. és a Miskolci Turisztikai Kft. 
szervezetéhez tartoznak. Minden kitüntetettnek és díjazottnak szívből gratulál ezúton is, és 
további sikereket, eredményes jó munkát kíván.

Tájékoztatja Közgyűlést, hogy az Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatának 
14. szakasza alapján rendkívüli ülést hívott össze, tekintettel arra, hogy a meghívóban 
javasolt napirendek tekintetében a döntés nem halasztható a Közgyűlés következő, rendes 
üléséig. 
Kéri, hogy először az ülés napirendjének elfogadásáról döntsenek. Emlékezteti a 
képviselőket, hogy az SZMSZ rendelkezése szerint a rendkívüli ülésen kizárólag az a 
napirend tárgyalható, amelyre a rendkívüli ülés tartására irányuló indítvány vonatkozott és 
sürgősségi indítvány benyújtásának, napirenden kívüli felszólalásnak nincs helye. 
Javasolja, hogy a meghívóban szereplő előterjesztések kerüljenek a mai ülés napirendjére, és 
egyben javasolja azt is, hogy az ülést a meghívó szerinti 4., zárt ülésre javasolt -  Miskolc  
város kitüntető címeinek és díjainak adományozásáról szóló - napirendi pont tárgyalásával 
kezdjék, amelyről azonnal döntsenek. 
Megkérdezi van-e hozzászólás? Megállapítja, hogy nincs, így kéri, hogy szavazzanak a 
javaslatról.

A Közgyűlés  24 igen 2 nem szavazattal  0  tartózkodás 
mellett a tárgyalási sorrendre vonatkozó javaslatot elfo-
gadta. 

- Megérkezik Szegedi Márton képviselő -
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Javasolja, hogy a nyílt ülésen tárgyalásra kerülő további 
három napirendnél is közvetlenül a vita után kerüljön sor a döntés meghozatalára. 
Megkérdezi van-e hozzászólás? Megállapítja, hogy nincs, így kéri, hogy szavazzanak a 
javaslatról.

A Közgyűlés  19 igen 8 nem szavazattal  0  tartózkodás 
mellett a javaslatot elfogadta. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Javasolja, hogy a szavazzanak a napirendi javaslat 
elfogadásáról, figyelembe véve a tárgyalási sorrend kapcsán hozott döntést is. 

A Közgyűlés  19 igen 2 nem szavazattal  6  tartózkodás 
mellett az ülés napirendjét a tárgyalási sorrend megálla-
pítása  kapcsán  hozott  döntésre  figyelemmel  állapította 
meg.

(Az előterjesztések, a jegyzőkönyvhöz mellékelve)

NYÍLT ÜLÉS

1.  Javaslat Miskolc Megyei Jogú városban élő időskorú polgárok köszöntéséről szóló 
önkormányzati rendelet megalkotására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

2.  Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  és  a  Magyar  Máltai 
Szeretetszolgálat Egyesület között létrejövő együttműködési megállapodás megkötésére

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

3. Javaslat a "Miskolc és agglomerációja digitális közösség" elnevezésű program 
végrehajtásához szükséges döntések meghozatalára

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

ZÁRT ÜLÉS

4. Javaslat Miskolc város kitüntető címeinek és díjainak adományozására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Megállapítja, hogy az elfogadott tárgyalási rend szerint 
elsőként a meghívóban szereplő, zárt ülésre felvett napirend tárgyalása következik, ennek 
megfelelően zárt ülést rendel el.

Megkéri a vendégeket, a sajtó képviselőit, hogy Jegyző úr, az aljegyzők, a Polgármesteri 
Kabinet vezetője és munkatársai, a Jegyzői Kabinet osztályvezetője, csoportvezetője és 
munkatársai, a Humán Főosztály vezetője, a Kulturális és Idegenforgalmi Osztály vezetője 
és munkatársa, a Nemzetiségi Önkormányzatok elnökei, valamint a technikai személyzet 
kivételével hagyják el az üléstermet.

A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készül.

- A zárt ülést követően a nyílt üléssel folytatják munkájukat. -
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1. napirendi pont: Javaslat Miskolc Megyei Jogú városban élő időskorú polgárok 
köszöntéséről szóló önkormányzati rendelet megalkotására

Előterjesztő:Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztéshez Földesi Norbert képviselő úr módosító 
indítványt nyújtott be, mely kiosztásra került a Közgyűlés tagjai részére.

- 10 perc szünetet rendel el -
A szünetet követően folytatja az ülés vezetését.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Felkéri Miklós Béláné aljegyző asszonyt, hogy tegye meg 
szóbeli kiegészítését. 

Miklós Béláné: Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata kiemelt figyelmet fordít a 
városban élős időskorú polgáraira. Legutóbb 2012. évben nyerte el az „Idősbarát 
Önkormányzat”  díjat. Az előterjesztéshez kapcsolódó rendelet-tervezet arra ad 
felhatalmazást, hogy az önkormányzat nevében a polgármester a városban élő 60. életévet 
betöltött és 60. év feletti időskorú polgárokat születésük évfordulójának évében üdvözlő 
üzenettel köszöntse a tisztelet és megbecsülés jeleként. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni Aljegyző asszonynak a tájékoztatást. 
Mivel rendeletről van szó, kéri Dr. Kiss Jánost, hogy a Jogi, Ügyrendi, és Közbiztonsági 
Bizottság álláspontját ismertesse. 

Bizottsági vélemények:
• Jogi, Ügyrendi, és Közbiztonsági Bizottság: az előterjesztést többségében támogat-

ta.

Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirend feletti vitát megnyitja. Hozzászólásra jelentkező 
képviselőknek adja meg a szót.

A     vitában     hozzászólók:  

Dr. Mokrai Mihály: A rendeletalkotás céljával alapvetően egyetért a frakció, bár aggályai 
vannak. Megjegyzi, hogy nem egyedi kezdeményezés ez, példaként említi Tata és 
Erzsébetváros rendeleteit, majd a választási eredmények elemzésébe kezd.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megkéri Képviselő urat, hogy a napirend kapcsán szólaljon 
fel.

Dr. Mokrai Mihály: Gondolatmenete oda tartozik, mert a választási eredmények szerinte 
kapcsolódnak a mostani rendelet-tervezethez. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Ismételten felhívja Mokrai képviselő figyelmét, hogy a 
napirendet érintően tegye meg felszólalását.

Dr. Mokrai Mihály: A rendelet nem közérdekből születik. Véleménye szerint a választási 
vereség miatt a rendelet által egy olyan adatbázishoz kívánnak jutni, amelyen keresztül 
közvetlenül szólíthatják meg a város időskorú polgárait. Az adatkezelési törvényre 
hivatkozik, amely egyértelműen leírja, hogy az adatokat célhoz kötötten kell kezelni, itt ez a 
cél véleménye szerint nem az idősek köszöntése, és megtisztelése, hanem a Polgármester 
önkénye. Rendeletet közérdekből lehet létrehozni, szerinte itt nem erről van szó, és azt is 
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nehezményezi, hogy ezt rendkívüli ülésen kell megtárgyalniuk. A rendelet semmilyen 
adatbiztonsági és adatkezelési korlátot nem állít fel. A megkapott módosító szerint, így a 
lakosok 60. éves kor felett bekerülnek a Polgármester úr rendszerébe. A szocialista frakció 
beadott egy módosító indítványt, annak érdekében, hogy az üdvözletet ne politikai üzenetet 
közvetítsen.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Álságosnak tartja Képviselő úr felszólalását, mert az 
anyagból egyértelműen kiderül, hogy a jegyző felel az adatkezelésért, a polgármester 
semmiféle adatot nem kezel. Megjegyzi, hogy a szocialista frakció által beadott módosító 
indítványban egyáltalán nincs szó az adatkezelésről. 

- Megérkezik Soós Attila képviselő -

Dr. Kiss János: Mokrai képviselő úrnak reagálva elmondja, visszautasítja azt a feltételezést, 
hogy közérdekmentesen adatbázist szeretnének létrehozni. Itt valóban arról van szó, hogy a 
város tiszteletét és megbecsülését szeretné kifejezni a 60. életévét betöltötteknek. Az, hogy 
más városokban magasabb korhatárt szabtak meg, nem mérvadó. Az adatvédelemmel 
kapcsolatos megjegyzésre reagálva elmondja, hogy a garanciákat a magasabb rendű 
jogszabályok adják, hiszen azok pontosan meghatározzák az adatok kezelését, mellesleg a 
magyar jogalkotásban jogszabályi rendelkezéseket alacsonyabb rendű jogszabályban 
megismételni nem lehet, kifejezetten tilos, tehát ez a kritika is alaptalan volt.

Dr. Tompa Sándor: Megjegyzi, hogy úgy látja, a képviselők nagy részét nem érdekli mások 
véleménye. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megkéri képviselő urat, hogy ne ironizáljon. 

Dr. Tompa Sándor: Az előterjesztéshez szeretne hozzászólni. Polgármester úr ennek 
kapcsán folytonosságot ígértek, ami meglátása szerint rossz hír a nyugdíjasoknak, hiszen 
eddig is több mindennel hitegették őket. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Ismételten megkéri Képviselő urat, hogy az előterjesztésről 
beszéljen. 

Dr. Tompa Sándor: Gúnyos hangnemben válaszol Polgármester úr figyelmeztetésére.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megvonja Képviselő úrtól a szót.

Dr. Mokrai Mihály: Nehezményezi, hogy az anyagot csütörtökön délután kapták meg, tehát 
szerinte nem volt mód egy olyan rendelet-tervezet elkészítésére, amely mindenki számára 
megfelelő. Módosító indítványukban a garanciális elemeket próbálták megjeleníteni. 
Megnyugtatóbb lett volna mindenki számára, ha nem a polgármester látja el ezeket a 
feladatokat. Véleménye szerint attól, hogy a jegyzőnek is feladatot adnak a rendelet szerint, 
nem változtat a tényeken. Kéri, hogy a technikai lebonyolításról is beszéljenek pár szóban, 
mert pl. nem látja, hogy ki mikor kapná meg az üdvözletet, márpedig az illem szerint 8 
napon belül kellene köszönteni. 

Jakab Péter: A Jobbik alapvetően támogatja, és kiemelkedően fontosnak tartja az idősek 
megbecsülését. Megjegyzi, hogy a papír alapú levelezés helyett inkább a nyugdíjak 
rendezését tartanák fontosnak. Támogatják azt, hogy a város polgármestere évente egyszer 
köszöntse a 60 év felettieket, de ez az előterjesztés a kampányévben benyújtva olyan hatást 
kelt, mintha az adófizetők pénzén szeretnének kampányolni az időskorúak körében. A 
Bizottsági ülésen felmerült a kérdés, mikor kell kiküldeni a leveleket, azt a választ kapta, 
hogy a polgármester dönt erről. 
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Dr. Tompa Sándor: Megjegyzi, hogy a FIDESZ frakció nem kíváncsi arra, mi zajlik a 
közgyűlésen.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megkéri Képviselő urat, hogy a napirendről beszéljen. 

Dr. Tompa Sándor: Úgy gondolja nem fair, hogy ilyen eszközökhöz nyúlnak a választás 
évében, hogy ilyen módon akarják a polgárok adatait felhasználni. Kéri Polgármester urat, 
hogy őt vegyék ki az üdvözlési listából, mert a leszállított korhatár miatt már ő is 
belekerülne. A választási eredményekkel kapcsolatos gondolatmenetbe kezd. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Ismételten megkéri Képviselő urat, hogy a napirendről 
beszéljen. 

Dr. Tompa Sándor: Megjegyzi, hogy szerinte az a demokrácia, ha mindenki elmondhatja a 
saját véleményét, itt a közgyűlésben is. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Úgy gondolja, nem a közgyűlésre tartozik, hogy Képviselő 
úr személy szerint szeretne üdvözletet kapni, vagy sem. 

Dr. Mokrai Mihály: Felmerül most, mi lesz azokkal, akik nem kérnek üdvözlést. Kiemeli, 
hogy a rendeltben leírtak szerint a feladatot a polgármester végzi el, igaz az adatkezelést a 
jegyző feladataként írja. Ez azt jelenti, hogy a polgármester nevében köszöntik az időskorú 
polgárokat. 

Dr. Kiss János: Továbbra is azt látja, hogy alapvetően politikai szempontból vannak 
problémák, szakmai szempontú javaslatot nem hallott, kivéve Mokrai képviselő úrtól, aki azt 
javasolta, hogy a köszöntés a születésnaphoz képest 8 napon belül történjen, ezt egy 
megvalósítható, jó gondolatnak tartja.

Földesi Norbert: Kérdése, hogyan volt a rendelet társadalmasítva. Szerettek volna egy 
mintát, hogyan fog kinézni egy ilyen köszöntés. 

Bazin Géza: Folytatja Földesi képviselő úr gondolatmenetét. Nem értik, hogy miért kell ezt 
az anyagot rendkívüli ülésen tárgyalni, miért ilyen sürgős. Szerintük a polgármester a város 
pénzén kampányol. Örültek volna annak, ha a köszöntésre hamarabb gondolnak.

Földesi Norbert: Kérdése, hogy ezt a rendeletet közös nevezőre tudják-e hozni? Módosító 
javaslataik voltak, szeretnének konszenzusra jutni, kérdése, hogy van-e mód arra, hogy a 
májusi ülésen tárgyalják meg.

Dr. Kovács László: Felszólalásában elmondja, hogy az MSZP-nek nyolc éve volt, hogy 
gondoljon az idősökre, akár ilyen formában is. 

Pakusza Zoltán: Alapvetően jó ötletnek találja az előterjesztést, de véleménye szerint 
figyelembe kellene vennie a vezetésnek a módosító javaslataikat. 

Fedor Vilmos: Egyetért Pakusza képviselővel. Az tény, hogy ez négy évig nem jutott eszébe 
senkinek, de most van egy jó ötlet, vannak hozzá módosító javaslatok, mindkét oldalon. Úgy 
lenne korrekt - és akkor minden ellenérzés megszűnne -, hogy a választások után, 
decemberben kapják meg ez üdvözletet az emberek. 
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Megállapítja, hogy több hozzászólás nincs, így a vitát 
lezárja. Emlékeztetőül elmondja, hogy az elfogadott javaslat szerint, most az 
előterjesztésben szereplő rendelet kapcsán szavazás következik.

Az előterjesztés kapcsán egy     rendelet   megalkotásáról kell dönteni, melyhez minősített 
többség, legalább     15     igen     szavazat     szükséges.  
Kéri, hogy elsőként a korhatár 60 évre történő leszállításáról szóló módosító indítványról 
szavazzanak: 

A Közgyűlés  22 igen 0 nem szavazattal  3  tartózkodás 
mellett elfogadta a módosító indítványt. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy a Földesi Norbert képviselő úr által beadott 
módosító indítványáról szavazzanak.

A Közgyűlés  9 igen 16 nem szavazattal  0  tartózkodás 
mellett a módosító indítványt nem fogadta el. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy az előterjesztés szerinti rendeletről szavazzanak, 
figyelemmel a módosító indítvány során hozott döntésre.

A Közgyűlés 18 igen, 3 nem szavazattal, 6 tartózkodás 
mellett megalkotta a 8/2014. számú rendeletét a 
Miskolc Megyei Jogú városban élő időskorú polgárok 
köszöntéséről.

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve)

2. napirendi pont: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Magyar 
Máltai Szeretetszolgálat Egyesület között létrejövő együttműködési 
megállapodás megkötésére 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Felkéri a Humán Főosztály vezetőjét, Óvári Zsuzsannát, 
hogy tegye meg szóbeli kiegészítését, indokolását.

Óvári Zsuzsanna: A Magyar Máltai Szeretetszolgálat a Lyukóvölgyi Közösségi Házban a 
„Jelenlét Program” elnevezésű, három pillérből álló kezdeményezést szeretné megvalósítani. 
A három pillér a Gyerekház Program a 0-5 éves korú gyermekek korai  fejlesztésére, a 
gyerekekkel betérő szülők és várandós anyák számára. Második pillér a Tanoda Program, 
iskolás korú gyermekek számára 16 éves korig. A harmadik pillér a szociális munka, amely 
az ott élő lakóközösségre vonatkozik. A Magyar Máltai Szeretetszolgálat kérése, hogy a 
Lyukói Közösségi Ház közcélra történő díjmentes használata 5 évre (2014-2019. közötti 
időszakra) szóljon. Az önkormányzat a víz, villany és hulladékszállítás, valamint az őrzés 
költségeit vállalná át, a fűtés díja a TÁMOP projektből az év végéig biztosított. Az 
önkormányzat a feladathoz 10 millió forint hozzájárulást biztosítana, melyet a jogszabályok 
lehetővé tesznek. Az előterjesztésben szereplő együttműködési megállapodás erről szól.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni Főosztályvezető asszonynak a tájékoztatót. 
Tájékoztatásul elmondja, hogy az előterjesztéshez módosító indítvány nem érkezett, a vitát 
megnyitja. Hozzászólásra jelentkező képviselőknek adja meg a szót.
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A     vitában     hozzászólók:  

Jakab Péter: Nem gondolja, hogy Lyukó további lecsúszását ilyen programokkal lehetne 
megakadályozni. Nem tartja életszerűnek, hogy egy magatartászavaros gyerek, aki jó 
eséllyel iskolába sem jár, részt vesz majd iskolán kívüli foglalkozásokon, és Csokonai verset 
olvas majd. Nem Tanodára van szükség, mert van iskola, ahova viszont kötelező lenne 
bejárni, a feladat az lenne, hogy ezt elérjék. Ahhoz hogy a Lyukóban élőket visszaillesszük a 
társadalomban, nem adni kellene, hanem elvárni, többek között azt, hogy a szülő 
gondoskodjon a gyermekéről és nevelje, legyen tiszta, vigye el az iskolába, tanítsa meg 
viselkedni, ha ezt nem teszi, akkor a gyermek veszélyeztetése okán kellene, hogy legyen 
következmény, például a családi pótlék megvonása. Igenis meg kellene értetni a szülőkkel, 
hogy csak akkor jogosultak a társadalom támogatására, ha a társadalmi elvárásoknak meg 
tudnak felelni. Ehhez nem tízmillió forint kell, csak akarat. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megjegyzi, hogy pontosan azért kell ezeket az embereket 
tanítani, mert most még nincs mit elvárni tőlük. 

Dr. Tompa Sándor: Megint csak azt tudja mondani, hogy a rendkívüli közgyűlésen 
véleménye szerint kampánytémákról beszélnek. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Felhívja a képviselő figyelmét, hogy ismételten nem a 
napirend kapcsán szólal fel, ha továbbra is így tesz, megvonja tőle a szót.

Dr. Tompa Sándor: Az előterjesztéssel kapcsolatosan elmondja, hogy véleménye szerint ez 
egy elkésett javaslat, hiszen három és fél év alatt az előterjesztésben felvetett problémákra, 
nem tudtak megoldási javaslatot adni. Miért most lett fontos ennek a megállapodásnak a 
megkötése? Köszöni Benczés Miklósnak, hogy érdekli az, ami itt zajlik a közgyűlésben, és 
reméli képviselő társai példát vesznek róla. 

Pakusza Zoltán: Az előterjesztés kapcsán elmondja, hogy egyetért Jakab képviselőtársával. 
Nem érti a vezetés azon hozzáállást, hogy nem kell semmit elvárniuk. Hangsúlyozza a 
szülők felelősségét.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Több ponton egyetért, de mint ahogyan elmondta, aki 
képtelen nevelni, azt magát is meg kell nevelni, mielőtt elvárnánk tőle ugyanezt. 

Benczés Miklós: Jakab és Pakusza képviselő urak hozzászólása kapcsán megjegyzi, hogy 
sok igazság van abban, amit mondanak, de igen szélsőségesen fogalmaztak, főként a 
cigányság kapcsán. Nem szóltak azonban az ott élő szegényekről, mert nekik kíván segíteni 
a Máltai Szeretetszolgálat. 

Dr. Tompa Sándor: Benczés képviselőnek válaszul elmondja, hogy a városháza nem a 
miskolci lakosok érdekeit szolgálja, ennek vezetője pedig a jegyző. Seresné képviselő 
asszonytól elnézést kér, ha megbántotta, ez nem állt szándékában. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Benczés képviselő úr személyes megtámadtatás miatt kért 
szót, de kéri, hogy a továbbiakat az üléstermen kívül beszéljék meg a képviselők.

Dr. Tompa Sándor: Megjegyzi, nem látott olyan jelzést, amelyet az SZMSZ előír. 
Meglátása szerint Benczés képviselő úr azért kért szót, mert a választókerületét érintő 
témáról van szó jelenleg. Az előterjesztésben az olvasható, hogy a sajtó tájékoztatható, ami 
véleménye szerint feltétlenül szükséges lenne. Sajnálatát fejezi ki azzal kapcsolatban, hogy a 
városvezetés a Jobbik által kifejtett radikális, szélsőséges hozzászólásával részben egyetért. 
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Kérdezi, hogy Tompa képviselő szerint a gyermek nevelése 
nem a szülő feladata? Ezzel az állítással értettek egyet, melynek kapcsán elhangzott, hogy 
aki nem képes a gyermekét nevelni, az maga is nevelésre érett. Az előterjesztés kapcsán 
elmondja, hogy a sajtó tájékoztatása kötelező, nem lehetséges. 

Földesi Norbert: Úgy érzi, hogy az ellenzéki felszólalásokat sosem hallgatják végig, 
rosszallását fejezi Polgármester úr hozzáállásával kapcsolatosan…

Dr. Kriza Ákos polgármester: Földesi képviselő úrtól megvonja a szót. 

Földesi képviselő bekiabálással fejezi ki egyet nem értését az eljárással kapcsolatban.

Pakusza Zoltán: A Jobbik megtette javaslatát, miszerint a szülők felelősségét kellene 
kiemelni, emelni az igényszintet, azért nem érti, hogy Tompa képviselő úr miért nevezi 
álláspontjukat radikálisan szélsőségesnek. Újra kihangsúlyozza, hogy az igényszint emelése 
lenne a megoldás, mert a szülőé a gyermeknevelés felelőssége, amelyet egyébként törvény is 
kimond. Nem a társadalom dolga a problémák megoldása, hanem a szülőké. Nem 
mélyszegénység kérdése.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés pontosan arról szól, hogy a szülőket kell 
olyan szintre hozni, hogy képesek legyenek nevelni a gyermekeiket. 
Bazin Géza képviselő ügyrendi felszólalására jelentkezett. 

Bazin Géza: A hozzászólások cenzúrázására vonatkozó megjegyzést tesz.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megvonja Bazin képviselőtől a szót, tekintettel arra, hogy a 
hozzászólásnak semmilyen ügyrendi vonzata nincs, és Képviselő úr nem hivatkozott az 
SZMSZ megfelelő szakaszára.

Dr. Mokrai Mihály: Egymás iránti nagyobb tiszteletet szeretne kérni képviselőtársaitól. 
Mindenki felelőssége a fennálló probléma, Lyukóban olyan mértékű szociális és egyéb 
jellegű problémák halmozódtak fel, aminek megoldása meghaladja a város képességeit. Nem 
tudja, hogy miért pont a Máltai Szeretetszolgálat a kiválasztott partner. Megjegyzi, hogy az 
előterjesztéshez csatolni kellett volna a Megyei Bíróság nyilvántartását, ahogyan azt civil 
szervezeteknél szokás. A mostani javaslat csepp a tengerben, egyetért a Jobbik által felvetett 
külön egyeztető megbeszélés ötletével, mert így kidolgozható lenne egy olyan javaslat, 
amely párt számára megfelelő, és ciklusokon át lehetne megvalósítani. Képviselőtársa 
hozzászólására reagálva, az egyéni felelősség kapcsán elmondja, hogy ezektől az emberektől 
nehéz egy ilyen szintű öngondoskodást elvárni, arra a szintre valahogy el kell juttatni őket. 

Földesi Norbert: A művelődési házzal kapcsolatban kérdése, hogy az üzemeltetés 
meghatározása mire terjed ki, az önkormányzat ebből mennyit adhat át másik szervezetnek, 
miért nem a szociális ellátó szervezet végzi ezeket a munkákat? Meglátása szerint ezzel azt 
ismerik el, hogy a szociális ellátó szervezet nem képes a feladatait ellátni. Hangsúlyozza, 
hogy nem érti az anyag rendkívüli ülésen való tárgyalását. Kérdezi továbbá - Mokrai 
képviselő társával egyetértve - miért nem előzte meg egy szakmai egyeztető munka? 

Jakab Péter: Nem érti Benczés képviselő úr miért asszociált hozzászólása kapcsán rögtön a 
cigányságra. Nem érti, miért minősítik szélsőségesnek azt az elvárást, hogy a szülő 
gondoskodjon a gyermekéről, hiszen ezt a magyar jogrend is elvárja, a gyermekvédelmi 
törvényben megfogalmazva, a törvények pedig mindenkire egyenlően vonatkoznak.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megjegyzi, hogy a Máltai Szeretetszolgálat nagyon komoly 
gyakorlattal rendelkezik a felzárkóztatás terén. Megállapítja, hogy több hozzászólás nincs, a 
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vitát lezárja. A Cigány Nemzetiségi Önkormányzat elnökének adja meg a szót. 

Váradi Gábor: A vitát hallgatva kétségei támadtak a programmal kapcsolatosan. 
Hangsúlyozza, hogy a Lyukóban és a város több pontján kialakult helyzetre megoldást kell 
találni. Programok kellenek ahhoz, hogy az ott élő embereket felzárkóztassák, hogy egy 
bizonyos szintű fejlődésen és személyiségváltozáson menjenek át. Meglátása szerint 
elsődleges az lenne tehát, hogy felzárkóztassák őket. A felelősségvállalással kapcsolatosan 
elmondja, hogy van fejlődés, számtalan családnál látják ezt, a már beindult programok 
hatására. A Máltai Szeretetszolgálat az elmúlt években már bebizonyította, hogy alkalmas 
egy ilyen program megvalósítására. 

Kiss Gábor alpolgármester: Az elhangzott kérdésekre válaszol. Hangsúlyozza, hogy 
Lyukóban rendet kell tenni, mert anélkül nem lehet fejleszteni. Ezt tekintik a fejlődés 
alapfeltételének. Mokrai képviselő úrnak reagálva elmondja, nem ért egyet azzal, hogy 
Lyukó elveszett. Ennek a helyzetnek a megoldására minden eszközt fel kell használni, akár a 
legkeményebb eszközökkel, szankciókkal is, de nagyon fontos, hogy aki fejlődni akar, annak 
meg kell adni erre a lehetőséget, és hinni kell a nevelés erejében. A Máltai Szeretetszolgálat 
eredményei az egész országban ismertek, akiknek nagyon kemény elvárásai vannak 
támogatásukért cserébe, elvárják az együttműködést, a fejlődés igényét, a munkát. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Pakusza képviselő úrnak jelzi, hogy a vita lezárásra került, 
nem lát indokot arra, hogy személyes megtámadtatás okán kérjen szót. 
Bejelenti, hogy szavazás következik.
Az előterjesztés kapcsán egy   határozati   javaslatról kell dönteniük. 

A Közgyűlés 17 igen, 9 nem szavazattal, 0 tartózkodás 
mellett  elfogadta  az  előterjesztés  szerinti  határozati 
javaslatot, és meghozta a

III-31/80.505/2014.sz.     határozatot  

Tárgy: a Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Magyar Máltai 
Szeretetszolgálat Egyesület között létrejövő együttműködési megállapodás megkötése

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat Miskolc Megyei Jogú 
Város Önkormányzata és a Magyar Máltai Szeretetszolgálat Egyesület között létrejövő 
együttműködési megállapodás megkötésére” című előterjesztést és a következő 
határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése használatba adja a Magyar Máltai 
Szeretetszolgálat Egyesület részére a miskolci 77591 hrsz. alatt nyilvántartott, 
természetben Miskolc-Lyukóvölgy, Gulyakúton található 319,05 m2 ingatlan 297,52 
m2-es részét, melyet 2014. június 1. napjától 2019. május 31. napjáig jogosult 
ingyenesen közcélú adományként használni azzal, hogy a Szeretetszolgálat az 
ingatlan fennmaradó 21,53 m2 nagyságú ingatlanrészét használó Vasgyári Rendőrőrs 
Körzeti Megbízotti Csoport Lyukóvölgyi állomány (11,89 m2 tanácsadó szoba), 
valamint a Miskolci Egyesített Szociális, Egészségügyi és Gyermekvédelmi 
Intézmény –  Módszertani Központ (9,64 m2 tanácsadó szoba) használatát nem 
akadályozhatja, vagy korlátozhatja. A helyiséghasználattal kapcsolatban felmerült 
villany-, víz- és hulladék szállítás díját, valamint az ingatlan őrzését az eddigi 
állapotnak megfelelően a továbbiakban is az Önkormányzat viseli. 

2. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert a Miskolc 
Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Magyar Máltai Szeretetszolgálat Egyesület 

10



között létrejövő együttműködési megállapodás teljes körű lebonyolítására, és az 
általános forgalmi adóról szóló 2007. évi CXXVII. törvény 259. § 9/A. § c) pontja 
szerinti okirat beszerzésére.
A fenti megállapodás megkötésére nem kerülhet sor az Emberi Erőforrások 
Minisztériumától szükséges jóváhagyási nyilatkozatok hiányában.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály
Közreműködik Gazdálkodási Főosztály

Polgármesteri Kabinet
Határidő: 2014. június 1.

3.  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  a  „Jelenlét”  típusú  program 
működtetéséhez  10  M  Ft  hozzájárulást  biztosít  a  2014.  év  tekintetében  a 
költségvetési általános tartalék terhére.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
Végrehajtást felügyelő főosztály:
Közreműködik:

Humán Főosztály
Polgármesteri Kabinet

Határidő: 2014. június 1.

3. napirendi pont: Javaslat a "Miskolc és agglomerációja digitális közösség" elnevezésű 
program végrehajtásához szükséges döntések meghozatalára

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megkérdezi Kiss Gábor alpolgármester urat, hogy kíván-e 
szóbeli kiegészítéssel élni?

Kiss Gábor alpolgármester: A Digitális Közösség program keretén belül egy kis technikai 
módosítás vált szükségessé a határidők kitolásával kapcsolatosan. Júniusban zárul le a 
program az elszámolással, ebből kifolyólag szükséges most az Információs Infrastruktúra 
Fejlesztési Intézettel kötött megállapodás módosítása. A magánszemélyek részére 
meghirdetett pályázat eredményéről rövid tájékoztatást ad. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni Alpolgármester úrnak a tájékoztatóját.
Az előterjesztéshez módosító indítvány nem érkezett. Az előterjesztés feletti vitát megnyitja, 
és hozzászólásra jelentkező képviselőknek adja meg a szót.

A     vitában     hozzászólók:  

Földesi Norbert: Megjegyzi, hogy a szoftver figyelő rendszer kérdéseket vet fel. A 
határozati javaslat 8. pontjában leírt módon, közvetlen fizikai ellenőrzésre kötelezik a 
nyertes pályázókat, ez véleménye szerint ijesztő. Kérdezi, pontosan minek a megfigyelésére 
szolgál ez a szoftver rendszer? Másik kérdése a projekt költségvetésével kapcsolatos, hogy a 
megkapott összeg és a tervezett 4 milliárd közötti 1 milliárdos különbség mire lett 
felhasználva. A számukra aggályos kérdésekre a mai napig nem kaptak választ. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: A kérdés első részére válaszolva elmondja, az ellenőrzés 
célja annak felmérése, hogy az eszköz milyen fizikai állapotban van és hogy valóban 
használatban van-e, hiszen használatra kapták a pályázók. A pályázat kapcsán az 
önkormányzat a kiosztásban közreműködött, de a költségvetéssel közvetlenül nem 
gazdálkodott. A kötelező állapotfelmérés sem az önkormányzat hatásköre. 
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Dr. Tompa Sándor: Nehéz Károly képviselő úrtól kérdezi, milyen módon valósítja meg ez 
a projekt a szakmai célkitűzéseket? 

Földesi Norbert: Megjegyzi, hogy a Miskolc Holdingnak volt köze a projekthez, de így is 
egy másik kommunikációs cégnek kellett jelentős összeget kifizetni. Ebből az összegből 
még legalább 3500 laptop kiosztásra kerülhetett volna. Úgy érzi gazdátlan ez a projekt.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megjegyzi, soha nem állították, hogy nem miskolci 
projektről van szó, de bizonyos feladatkörök tekintetében nem itt van a döntési jog. 

Dr. Tompa Sándor: Korábbi személyes problémáival kapcsolatosan fejti ki véleményét.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megvonja Képviselő úrtól a szót.

Pakusza Zoltán: A projekt költségvetése kapcsán megjegyzi: számára furcsa, hogy sem 
Budapesten, sem Miskolcon nem tudnak állást foglalni a hiányzó összeggel kapcsolatosan. 

Földesi képviselő úr egy levelet helyez Polgármester úr elé.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megkérdezi, mi az a dokumentum, amit kapott? Arra kéri 
Képviselő urat, hogy a levél tartalmával kapcsolatosan a levél íróját kérdezze. 
Kéri továbbá Pakusza képviselő urat, hogy mutassa meg, honnan tűnt el véleménye szerint 
az említett 1 milliárd forint, mert ezzel kapcsolatosan eddig egyetlen hitelt érdemlő 
dokumentumot sem tudtak felmutatni.

Dr. Mokrai Mihály: Meglátása szerint egy sikerre ítélt programot is sikerült tönkre tenni. 
Nem sikerült kiosztani az eszközöket, nem volt annyi sikeres pályázat, amennyi laptop, ez 
véleménye szerint sikertelenséget jelent. Aggályaik vannak a kötelező megfigyeléssel 
kapcsolatosan. Kéri, hogy a hiányzó 1 milliárd forint felhasználásáról adjanak pontos 
tájékoztatást. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Ismételten azt kéri, mutassák meg, honnan hiányzik az 
említett összeg. 

Dr. Kiss János: Hangsúlyozza, hogy alapvetően ez egy technikai jellegű előterjesztés, 
amelyben határidő módosításról van szó. A programot az országban elsőként Miskolc 
bonyolította le sikeresen, a digitális írástudatlanság felszámolása érdekében. Nem csak 
eszközt, hanem tudást is biztosítanak több mint 10 ezer embernek. Visszautasítja az ellenzék 
feltételezését, hogy a gépeken megfigyelésre alkalmas kémprogram lenne. Megjegyzi, hogy 
az imént előkerült levél tartalmának megvizsgálása után lehetne vitatkozni arról, valóban 
van-e hiányzó összeg. Ezúton gratulál minden Miskolci lakosnak, aki sikeresen pályázott 
reméli, hogy ez sokak életét megkönnyíti majd.

Jakab Péter: A legfontosabb kérdések, hogy miért kell most határidőt módosítani, valamint 
hogy miért van kiterjesztve a pályázat az agglomerációra. Véleménye szerint a miskolci 
lakosok érdektelensége a magyarázat erre. A miskolci lakosoknak inkább munkahelyekre 
lenne szükségük. A projekt költségéből kb. 2000 államilag támogatott új munkahelyet 
lehetett volna létrehozni a versenyszférában, amely gazdaságélénkítést is jelentett volna. 
Meglátása szerint a legnagyobb probléma, hogy saját rövidtávú érdekeiket tartják szem előtt. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Felhívja Képviselő úr figyelmét arra, hogy a program 
nevében is szerepel, hogy nemcsak Miskolcról, hanem agglomerációjáról is szól. Továbbra 
is tervezik a program kiterjesztését. A munkahelyteremtés kapcsán megjegyzi, hogy 
háromezerrel csökkent a munkanélküliek száma, ez a program pedig a munkahelyteremtés 
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és gazdaságfejlesztés egy kiegészítője.
Ügyrendi hozzászólásra Szabó Sándor képviselő úrnak adja meg a szót.

Szabó Sándor: Ügyrendi javaslata, hogy a vitát zárják le, és szavazzanak.

Az MSZP frakció tagjai jelzik, hogy Szabó képviselő úr nem hivatkozott az SZMSZ-re

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak a vita lezárására vonatkozó 
ügyrendi javaslatról.

A Közgyűlés  17 igen 6 nem szavazattal  0  tartózkodás 
mellett  elfogadta  az  ügyrendi  javaslatot,  így  a  vitát 
lezárja. 

Mokrai képviselő úr kézi hangosítóval fejezi be hozzászólását

Dr. Kriza Ákos polgármester: Szünetet rendel el. Ezen felül javasolja, hogy Mokrai 
képviselő urat tiltsák el a további felszólalásoktól.

- 10 perc szünet után, folytatják az ülést - 

Mokrai képviselő úr kézi hangosítóval fejezi be hozzászólását

Dr. Kriza Ákos polgármester: A vita során felmerült kérdésekre Kiss Gábor alpolgármester 
válaszol.

Kiss Gábor alpolgármester: A projekt költségvetésével kapcsolatos fontosabb 
számadatokat ismerteti. A hiányzó összeggel kapcsolatosan elmondja, hogy ha az ellenzék 
szakmai alapú, konkrét kérdést tesz fel, arra választ fog kapni. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni Alpolgármester úr válaszát. 
Az előterjesztés kapcsán egy   határozati   javaslatról kell dönteniük. 

A Közgyűlés 17 igen, 7 nem szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett  elfogadta  az  előterjesztés  szerinti  határozati 
javaslatot, és meghozta a

III-32/80.506/2014.sz.     határozatot  

Tárgy: "Miskolc és agglomerációja digitális közösség" elnevezésű program 
végrehajtásához szükséges döntések

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  megtárgyalta  a Javaslat  a  
"Miskolc  és  agglomerációja  digitális  közösség”  elnevezésű  program  végrehajtásához  
szükséges döntések meghozatalára című előterjesztést és a következő határozatot hozza:

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  a  „Közfeladat  átadásáról  és  átvételéről  szóló 
megállapodás”  módosított  feladatlistája,  valamint  az  átvett  közfeladatok  listájában  alább 
részletezett pontjai szerinti (dőlt betűtípussal szedett) határidő-módosításokat jóváhagyja.
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Intézkedés Felelős Határidő
2. pályázat kiírása magánszemélyeknek Miskolc Megyei 

Jogú  Város 
Önkormányzata

2014. január 01.

3. pályázat lezárása Miskolc Megyei 
Jogú  Város 
Önkormányzata

2014. február 28.

4. pályázat értékelése, 
eredményhirdetés

Miskolc Megyei 
Jogú  Város 
Önkormányzata

2014. március 31.

5. nyertes pályázók kiértesítése Miskolc Megyei 
Jogú  Város 
Önkormányzata

2014. április 01-től 
folyamatos a 
kiosztás lezárásáig

7. Célcsoport eszközhasználati, rövid 
felkészítése, tájékoztatása (IKT 0-1 3 
témája), oktatás

Miskolc Megyei 
Jogú  Város 
Önkormányzata

2014. április 01-től 
folyamatos a 
kiosztás lezárásáig

8. A notebookok rendeltetésszerű, a 
használati szerződésben foglaltak 
szerinti használatának ellenőrzése 
keretében távfelügyeleti szoftver 
üzemeltetése és közvetlen fizikai 
ellenőrzések végzése havonta 30 
alkalommal a Miskolci 
Programirodában. A közvetlen fizikai 
ellenőrzés menete: az Önkormányzat 
felhatalmazásából eljáró Miskolci 
Programiroda írásbeli felszólítást küld a 
notebook Használóknak, melyben 
kötelezi őket, hogy a használatba kapott 
notebook-kal jelenjenek meg a 
Programirodában, ahol a notebook 
mind belső, mind külső állapotának 
ellenőrzése történik meg. A közvetlen 
ellenőrzésekről jegyzőkönyv készítése 
és 3 napon belüli megküldése a NIIFI-
nek.
A közvetlen ellenőrzésre elsősorban 
azokat a notebook használókat kell 
kiválasztani, akik hosszabb ideje nem 
kapcsolták be a használatba kapott 
notebook-ot.
A távfelügyeleti szoftver monitoring 
adatainak elküldése a NIIFI-nek, 
elektronikus formában, heti 
rendszerességgel.

Miskolc Megyei 
Jogú Város

Önkormányzata

első notebook 
kiosztása -  2016. 

november 4.
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9. Magánszemélyektől a projekt során 
elvártak teljesülésének nyomon 
követése (pl. Ügyfélkapu regisztráció, 
önkormányzati honlapon regisztráció 
mindenkinek kötelező, emellett 
választható feltételeknek való 
megfelelés, pl. önéletrajz elkészítése, 
regisztráció álláskereső portálon, 
távmunkát nyújtó honlapon 
regisztráció, internetes vásárlás ár-
összehasonlító alkalmazásával, saját 
honlap készítése, saját termék internetes 
eladása, közösségi oldal regisztráció 
stb.) 

Miskolc Megyei 
Jogú Város 

Önkormányzata, 
NFM

2016. november 4.

Intézkedés Felelős Határidő
10. A projekt más városban való 
adaptálását segítő részletes, átlátható 
dokumentáció elkészülte, mely 
tartalmazza a tapasztalatokat a 
programról (részletesen kifejtve a 
pályáztatás során végzett feladatokat, a 
feladatokkal kapcsolatos nehézségeket, 
javaslatok ezen nehézségek 
leküzdésére, avagy problémák 
áthidalására), a program sikerességének 
értékelését és a javaslatokat a program 
kiterjesztéséhez (pl. projektjavaslat arra 
vonatkozóan, hogy mit kellene 
másképp csinálni).

Miskolc 
Megyei Jogú 

Város 
Önkormányzata

2016. november 4.

11. Programiroda fenntartása 
Miskolcon, 2014. június 30-ig a Győri 
kapu 27./A cím alatt, azt követően 
2016. november 4-ig egy, az 
Önkormányzat által Miskolcon 
biztosított – a feladat ellátására 
alkalmas - helyiségben.

Miskolc 
Megyei Jogú 

Város
Önkormányzata

2013. november 4. - 
2016. november 4.

tevékenység megnevezése Feladathoz rendelt határ-
idők

1 Megval.tan 2013.12.31.

2 Projektirányítási kézikönyv 2013.12.31.
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3 Digitális közösség program pályázati felhívása 
laptopok pályáztatáshoz 2013.12.31.

4 Jelentkezési szoftver rendszerterv 2013.12.31.

5 Munkatársak kiválasztása felkészítése 2013.10.15.
6 Jogi szakértői díjak 2013.11.15.

7 Közbeszerző szakértő 2013.12.31.
10 Projektmenedzsment Ph. 2013.12.31.

12 Pályázati űrlapok szerkesztése, nyomtatás, feldol-
gozás papíralapú pályázatok digitális feldolgozása 2014.04.30.

13 Támogatási szerződések, nyomtatás, 2014.04.30.

14 Szerződés kötéshez kapcsolódó jogi szakértői te-
vékenység 2013.12.31.

15 Pályázati iroda működtetése: általános, irodai 
anyag felhasználás

Határidő folyamatos, 
2014.06.30.

16 Pályázati iroda működtetés: informatikai támoga-
tás, eszközök 2013.10.15.

17 Pályázati iroda működtetés: Festés, berendezés, 
kialakítás 2013.10.15.

18 Iroda helység működési és rezsi költségei Határidő folyamatos, 
2014.06.30.

19

Elektronikus jelentkezési felület kialakítás, adat-
bázis létrehozás, kiértékelő, feldolgozó modul, 
szerződéskötést támogató modul fejlesztés, mű-

ködtetés

2013.10.15.

21 Laptopok kiosztásakor rövid oktatás a gépek hasz-
nálatáról 2014.04.30.

22 Helyi pályázattal,bonyolítással, napi tájékoztató: 
Civilszervezetek és egyházak tájékoztató küldése 2013.11.15.

23 Programiroda munkatársak bér Határidő folyamatos,
2014.06.30.

A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert a „Közfeladat átadásáról és 
átvételéről szóló megállapodás módosítása” c. szerződés aláírására.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős  : Miskolc Holding Zrt.
A végrehajtást felügyelő főosztály: Humán Főosztály
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: 2014. április 18.
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Több napirend nincs, megköszöni a munkát az ülést 14.20 
órakor bezárja. 
Emlékezteti a  Képviselőket, hogy a munkaterv  szerinti  következő  Közgyűlés időpontja: 
2014.     május     8.     napja  
Megköszöni mindenki munkáját, jó pihenést, áldott Húsvétot kíván.

K. m. f.

Dr. Csiszár Miklós Dr. Kriza Ákos
jegyző polgármester
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